
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань 

 молодіжної політики, спорту та туризму 

 

 

30 березня 2021 року                          м. Полтава                                             № 4 

  вул. Монастирська, 9а 

 

Головуючий: Алексюк Олександр Леонідович – голова постійної комісії 

обласної ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму. 

 

Присутні члени постійної комісії: Близнюк Іван Федорович – заступник голови 

постійної комісії, Панкратьєв Олег Анатолійович – секретар постійної 

комісії, Барибіна Яніна Олександрівна, Сазонов Олег Юрійович. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Проценко Руслан Олександрович, Степаненко 

Ірина Вікторівна. 

 

Склад комісії 7 депутатів. Присутні 5 депутатів. Кворум засідання є. 

 

Взяли участь:  

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 
− перший заступник голови обласної ради 

Чепурко 

Олексій Григорович 
− заступник голови обласної ради 

 

Лунін 

Дмитро Сергійович 
− перший заступник голови обласної державної 

адміністрації 

Діденко 

Олег Григорович 
− депутат обласної ради, голова постійної 

комісії обласної ради з питань освіти, науки та 

культури 

Глушко 

Володимир Іванович 
− заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

Запрошені:  

 

Буцький  

Олександр Валерійович 
− радник голови Полтавської обласної ради 

Дмитренко 

Світлана Володимирівна 
− в.о. директора КЗ «Полтавська спеціалізована 

школа-інтернат спортивного профілю  
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І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради» 

Ковальська  

Віта Володимирівна 
− директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації 

Кириченко 

Олександр Миколайович 
− директор КЗ «Кременчуцька спеціалізована 

школа-інтернат спортивного профілю  

І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного 

Полтавської обласної ради» 

Мороховець  

Ігор Анатолійович 
− заступник начальника управління майном 

обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Перед початком засідання присутні оглянули територію Полтавської 

спеціалізованої школи-інтернату спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

Полтавської обласної ради, обстежили умови проживання та тренування дітей, 

ознайомилися з матеріально-технічною базою закладу. 

О. Алексюк ознайомив присутніх із порядком денним, запропонував 

визначитись і проголосувати за порядок денний. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити запропонований порядок денний. 

 

Порядок денний: 

1. Про функціонування Полтавської спеціалізованої школи-інтернату 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради. 

Дмитренко Світлана Володимирівна, 

в.о. директора КЗ «Полтавська 

спеціалізована школа-інтернат 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

Полтавської обласної ради» 

2. Про проведення навчально-тренувальних зборів та товариських 

зустрічей з різних видів спорту на базі Кременчуцької спеціалізованої школи-

інтернату спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного Полтавської 

обласної ради. 

Сазонов Олег Юрійович, депутат 

Полтавської обласної ради  

 

Кириченко Олександр Миколайович, 

директор КЗ «Кременчуцька 

спеціалізована школа-інтернат 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

імені І.М. Піддубного Полтавської 

обласної ради» 
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3. Про пропозиції до складу тендерного комітету з питань фізичної 

культури і спорту. 

Алексюк Олександр Леонідович, 

голова постійної комісії обласної 

ради з питань молодіжної політики, 

спорту та туризму 

4. Різне. 

 

Перед початком розгляду питань порядку денного О. Алексюк нагадав, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного 

 

1. Про функціонування Полтавської спеціалізованої школи-інтернату 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради. 

 

СЛУХАЛИ: С. Дмитренко, яка проінформувала, що 5 вересня 1960 року 

відбулося офіційне відкриття школи-інтернату №1, а з серпня 2018 року шляхом 

реорганізації було змінено тип навчального закладу на спеціалізований заклад 

спортивного профілю. В ході реорганізації були створені наступні спортивні 

відділення: футбол, волейбол, тхеквандо, спортивне орієнтування, інваспорт. 

Розповіла про місію, Стратегію, матеріальну та навчальну базу, кадрове 

забезпечення, контингент учнів, співпрацю закладу з організаціями спортивної 

спрямованості, а також, про досягнення учнів-спортсменів за 

2020/2021 навчальний рік, учнів, які є кандидатами до збірних команд України, 

випускників школи – спортсменів високого гатунку. Після цього, більш 

детально розповіла, який капітальний ремонт потрібно зробити у закладі. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Д. Лунін зазначив, що зараз більш детально вивчаються питання: 

функціонування Полтавської спеціалізованої школи-інтернату спортивного 

профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради, здійснення освітнього 

процесу, виділення основних видів спорту, якими будуть займатися у закладі та 

інше. Ознайомив присутніх із передпроєктними пропозиціями нового 

будівництва критої спортивної арени цього закладу. 

О. Діденко запитав про перспективи розвитку комунального закладу. 

І. Близнюк зазначив, що потрібно визначати пріоритети серед тих видів 

спорту, які будуть у школі.  

Я. Барибіна запитала щодо кількості дівчат серед учнів закладу та якими 

видами спорту вони займаються.  

О. Сазонов підтримав пропозицію будівництва нової спортивної арени на 

території цього закладу. 
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О. Чепурко зазначив, що необхідно розробити комплексну стратегію та 

заходи підтримки різних видів спорту в межах всієї Полтавської області. 

О. Панкратьєв розповів, що потрібна база для занять різних видів спорту, 

також підтримав пропозицію будівництва нової спортивної арени на території 

цього закладу. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, О. Чепурко, 

І. Близнюк, О. Панкратьєв, О. Сазонов, Я. Барибіна, О. Діденко, С. Дмитренко 

та В. Ковальська. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію в.о. директора КЗ «Полтавська спеціалізована школа-

інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів Полтавської обласної ради» 

С. Дмитренко взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації 

розробити проєкт комплексної стратегії та плану заходів з розвитку спорту КЗ 

«Полтавська спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю І-ІІІ ступенів 

Полтавської обласної ради» на наступне засідання постійної комісії. 

 

2. Про проведення навчально-тренувальних зборів та товариських зустрічей з 

різних видів спорту на базі Кременчуцької спеціалізованої школи-інтернату 

спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного Полтавської 

обласної ради. 

 

СЛУХАЛИ: О. Сазонова, який проінформував, що для покращення результатів 

у спорті необхідно більше проводити навчально-тренувальних зборів та 

товариських зустрічей з різних видів спорту на базі Кременчуцької 

спеціалізованої школи-інтернату спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені 

І.М. Піддубного Полтавської обласної ради. 

О. Кириченка, який розповів, що основною діяльністю Кременчуцької 

спеціалізованої школи-інтернату спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені 

І.М. Піддубного Полтавської обласної ради є безперервний навчально-

тренувальний процес протягом року. Проінформував про фізичну доступність 

навчального закладу, кадрове забезпечення, інноваційну діяльність, 

матеріально-технічну базу закладу. Повідомив, що в закладі відкриті і 

працюють відділення спорту: греко-римська боротьба, дзюдо, бокс, веслування 

на байдарках, велоспорт, легка атлетика, футбол, волейбол, чирлідинг. Розповів 

про спортивні досягнення учнів закладу, назвав спортсменів, які входять до 

складу збірних команд Полтавської області та національних збірних команд 

України. Згідно Положення «Про заклад спеціалізованої освіти спортивного 

профілю із специфічними умовами навчання» п. 9, 18, 24 заклад може 

проводити навчально-тренувальні заняття, збори, змагання, товариські зустрічі 
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з метою випробування тестування, відбору та підготовки спортсменів до участі 

у спортивних змаганнях спортивного рівня та суддівської практики. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, О. Сазонов, 

Я. Барибіна, О. Кириченко, І. Близнюк, О. Панкратьєв, О. Діденко та 

В. Ковальська. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформації депутата обласної ради О. Сазонова та директора КЗ 

«Кременчуцька спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю  

І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного Полтавської обласної ради» О. Кириченка 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації спільно з 

КЗ «Кременчуцька спеціалізована школа-інтернат спортивного профілю  

І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного Полтавської обласної ради» внести 

пропозиції щодо проведення навчально-тренувальних зборів та товариських 

зустрічей з різних видів спорту на базі Кременчуцької спеціалізованої школи-

інтернату спортивного профілю І-ІІІ ступенів імені І.М. Піддубного Полтавської 

обласної ради на наступне засідання постійної комісії. 

 

3. Про пропозиції до складу тендерного комітету з питань фізичної культури і 

спорту. 

 

СЛУХАЛИ: О. Алексюка, який проінформував, що у 2020 році не відбулося 

встановлення спортивних майданчиків зі штучним покриттям розміром 22х42 м 

і 75х110 м та мультифункціональних майданчиків розміром 18х32 м. Швидше 

за все, причиною цього стало те, що тендерним комітетом не було проведено 

процедуру закупівель. Тому запропонував, щоб один із депутатів-членів комісії 

був присутній на засіданнях тендерного комітету. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Д. Лунін повідомив, що у 2020 році дійсно не було проведено тендерів по 

закупівлі штучного покриття для спортивних майданчиків. Зачитав перелік 

місць, де планується встановити ці об’єкти найближчим часом: 

- мультифункціональні майданчики розміром 18х32 м: 

1. Полтавський р-н, с. Щербані; 

2. м. Лохвиця, вул. Шкільна, 10; 

3. м. Полтава, просп. Першотравневий, 24; 

4. с. Вороньки, вул. Перелета, 1; 

- спортивні майданчики зі штучним покриттям розміром 22х42 м: 

1. м. Карлівка, вул. Промислова, 43; 
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2. Кременчуцький р-н, с. Омельник, вул. Центральна, 64; 

3. м. Лубни, вул. Тернівська, 21; 

4. с. Селещина, вул. Миру, 49; 

5. м. Горішні Плавні, вул. Космонавтів, 10; 

6. Полтавський р-н, с. Гожули, вул. Паркова, 7/1; 

7. смт Велика Багачка, вул. Шепеля Івана. 

О. Алексюк запропонував внести до резервного списку по 

Кременчуцькому району с. Максимівка. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, І. Близнюк, 

О. Діденко, О. Сазонов, Я. Барибіна, О. Панкратьєв, О. Буцький та 

В. Ковальська. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму О. Алексюка взяти до відома. 

 

4. Різне. 

 І. Близнюк запитав щодо бази для зайняття веслуванням. 

 В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, І. Близнюк, 

О. Діденко, О. Сазонов, О. Панкратьєв та О. Буцький. 

 

 

 

Голова постійної комісії  О. АЛЕКСЮК 

 

 

 

Секретар постійної комісії  О. ПАНКРАТЬЄВ 


